
str. 1 
 

Protokół nr LXIX 
 

z LXIX Sesji Rady Miejskiej w Brwinowie, która odbyła się 26 października 2023 roku w Sali 

konferencyjnej przy ul. Turystycznej 4 w Brwinowie. Obrady rozpoczęto o godzinie 17:05,  

a zakończono o godzinie 18:35 tego samego dnia. 

 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Brwinowie Sławomir Rakowiecki otworzył LXIX Sesję 

Rady Miejskiej w Brwinowie. 

 

2. Przedstawienie porządku obrad 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Sławomir Rakowiecki przedstawił porządek obrad LXIX 

Sesji Rady Miejskiej w Brwinowie oraz stwierdził obecność 13 radnych co skutkuje 

prawomocnością obrad. 

 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Wręczenie nagród rzeczowych dla osób wyróżnionych w konkursie „Na najlepszy owoc  

i warzywo”. 

4. Informacje Burmistrza Gminy Brwinów. 

5. Informacje Przewodniczącego Rady Miejskiej w Brwinowie. 

6. Rozpatrzenie uchwał w sprawie: 

6.1 zmiany uchwały nr LVIII.681.2022 Rady Miejskiej w Brwinowie z dnia 20 grudnia  

2022 roku w sprawie Wieloletniej prognozy finansowej gminy Brwinów na lata  

2023-2034 (RM0006.820.2023); 

6.2 zmian w uchwale budżetowej nr LVIII.682.2022 Rady Miejskiej w Brwinowie  

z dnia 20 grudnia 2022 r. (RM0006.821.2023); 

6.3 uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego obszaru położonego 

we wsi Moszna-Parcela i Moszna-Wieś oraz we wsi Krosna-Wieś, gm. Brwinów 

(RM0006.828.2023); 

6.4 rozpatrzenia ponownie uchwalonego wniosku sołectwa Kanie dotyczącego 

przeznaczenia środków funduszu sołeckiego w 2024 r. (RM0006.822.2023); 

6.5 zmiany uchwały w sprawie określenia szczegółowego trybu i harmonogramu 

opracowania dokumentu pn. „Strategia Rozwoju Gminy Brwinów do roku 2030”,  

w tym trybu konsultacji (RM0006.819.2023); 

6.6 zmiany Gminnego programu osłonowego w zakresie transportu osób 

niepełnosprawnych ze spektrum autyzmu na zajęcia integracyjne i terapeutyczne na rok 

2023 (RM0006.823.2023); 

6.7 przyjęcia Gminnego programu osłonowego w zakresie transportu osób 

niepełnosprawnych ze spektrum autyzmu na zajęcia integracyjne i terapeutyczne na rok 

2024 (RM0006.824.2023); 

6.8 podwyższenia kryterium dochodowego dla osób, dzieci i uczniów objętych wieloletnim 

rządowym programem „Posiłek w szkole i w domu” na lata 2024-2028 oraz zasad 

zwrotu tych wydatków (RM0006.825.2023); 

6.9 ustanowienia w gminie Brwinów wieloletniego programu osłonowego „Posiłek  

w szkole i w domu” na lata 2024-2028 (RM0006.826.2023); 
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6.10 wyrażenia zgody na nabycie przez gminę Brwinów od Skarbu Państwa – Krajowego 

Ośrodka Wsparcia Rolnictwa, nieruchomości położonej w miejscowości Moszna-Wieś 

gmina Brwinów (działka nr ew. 313/13) (RM0006.827.2023). 

7. Sprawy wniesione i wolne wnioski. 

8. Zamknięcie sesji. 

 

Przewodniczący poinformował radnych, że od chwili powiadomienia o sesji wpłynął 

dodatkowy projekt uchwały z wnioskiem Burmistrza o wprowadzenie do porządku obrad,  

i zaproponował jednocześnie o jego wprowadzenie w pkt. 6.11. "nadania nazwy drodze 

wewnętrznej, położonej w miejscowości Żółwin gmina Brwinów (Winogronowa) 

(RM0006.829.2023)”. 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 

Rozszerzenie porządku o pkt. 6.11 "nadania nazwy drodze wewnętrznej, położonej  

w miejscowości Żółwin gmina Brwinów (Winogronowa) (RM0006.829.2023). 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 7 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Marta Bartos, Zbigniew Bartosik, Aldona Górniak, Małgorzata Jabłońska, Barbara 

Koralewska, Małgorzata Kucharska, Zbigniew Kurządkowski, Paweł Nyc, Adrianna Olczak, 

Sławomir Rakowiecki, Michał Segit, Firmin Słojewski, Marek Winiarski, Maciej Żukowski 

NIEOBECNI (7) 

Adam Adamczyk, Andrzej Guzik, Lidia Iwoła, Dariusz Krzemiński, Karol Kühn, Grzegorz 

Matysiak, Rafał Wysocki 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Brwinowie Sławomir Rakowiecki stwierdził, 

że zmiana w porządku obrad nastąpiła jednogłośnie. 

 

3. Wręczenie nagród rzeczowych dla osób wyróżnionych w konkursie „Na najlepszy owoc 

i warzywo” 

 

Z-ca Burmistrza Sławomir Walendowski przedstawił wyniki konkursu, następnie wraz  

z Przewodniczącą Komisji Rolnictwa i Środowiska Radną Aldoną Górniak wręczali laureatom 

nagrody rzeczowe. 

 

4. Informacje Burmistrza Gminy Brwinów. 

 

Burmistrz Arkadiusz Kosiński przedstawił nagrody, które gmina Brwinów otrzymała  

w ostatnim czasie ze względu na podsumowania wielu konkursów i rankingów. Odczytał pismo 

skierowane do Prezesa Sądu Rejonowego w Pruszkowie z 23 października br. dotyczące 

informacji o podmiotach na terenie gminy Brwinów, w których będzie możliwe wykonywanie 

prac społecznie użytecznych przez nieletnich oraz skazanych. Przedstawił również 

przeprowadzoną weryfikację oświadczeń majątkowych, składanych przez dyrektorów 

jednostek organizacyjnych oraz pracowników Urzędu Gminy Brwinów, którzy mają 

pełnomocnictwa do wydawania decyzji administracyjnych, podczas której nie wniesiono uwag. 

W kolejnej części Przewodniczący poinformował, że jest dostępny już projekt statutu sołectwa, 

i zachęcił do zapoznania się z nim i do składania ewentualnych uwag. 
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5. Informacje Przewodniczącego Rady Miejskiej w Brwinowie 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Sławomir Rakowiecki poinformował, że zbliża się termin 

przedłożenia przez Burmistrza Gminy Brwinów Radzie Miejskiej projektu budżetu na rok 

2024, a wiąże się to z rozpatrzeniem projektu przez niemal wszystkie komisje. Zwrócił się do 

Przewodniczących komisji o niezwłoczne przystąpienie do prac związanych z oceną projektu 

budżetu, aby zdążyć z przekazaniem opinii do Komisji Inwestycji, Gospodarki Komunalnej  

i Finansów, która ostatecznie opiniuje projekt budżetu na przyszły rok. 

 

6. Rozpatrzenie uchwał w sprawie: 

 

6.1. zmiany uchwały nr LVIII.681.2022 Rady Miejskiej w Brwinowie z dnia 20 grudnia 2022 

roku w sprawie Wieloletniej prognozy finansowej gminy Brwinów na lata 2023-2034 

(RM0006.820.2023). 

 

Burmistrz Arkadiusz Kosiński omówił autopoprawki do przedłożonych projektów uchwał 

budżetowych. 

 

Pod nieobecność Przewodniczącego jak i zastępcy przewodniczącego Komisji Inwestycji, 

Gospodarki Komunalnej i Finansów pozytywną opinię w sprawie projektu uchwały przedstawił 

członek tej komisji Radny Zbigniew Bartosik. 

 

Głosowano w sprawie: 

zmiany uchwały nr LVIII.681.2022 Rady Miejskiej w Brwinowie z dnia 20 grudnia 2022 roku 

w sprawie Wieloletniej prognozy finansowej gminy Brwinów na lata 2023-2034 

(RM0006.820.2023). 

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Adam Adamczyk, Marta Bartos, Zbigniew Bartosik, Aldona Górniak, Andrzej Guzik, 

Małgorzata Jabłońska, Barbara Koralewska, Dariusz Krzemiński, Małgorzata Kucharska, 

Karol Kühn, Zbigniew Kurządkowski, Paweł Nyc, Adrianna Olczak, Sławomir Rakowiecki, 

Michał Segit, Firmin Słojewski, Marek Winiarski, Maciej Żukowski 

NIEOBECNI (3) 

Lidia Iwoła, Grzegorz Matysiak, Rafał Wysocki 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Sławomir Rakowiecki stwierdził, że uchwała została przez 

Radę Miejską podjęta jednogłośnie. 

 

6.2. zmian w uchwale budżetowej nr LVIII.682.2022 Rady Miejskiej w Brwinowie z dnia  

20 grudnia 2022 r. (RM0006.821.2023). 

 

Skarbnik Elżbieta Dolota wskazała autopoprawki w treści projektu uchwały. 

 

Pozytywną opinię Komisji Inwestycji, Gospodarki Komunalnej i Finansów przedstawił Radny 

Zbigniew Bartosik. 
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Głosowano w sprawie: 

zmian w uchwale budżetowej nr LVIII.682.2022 Rady Miejskiej w Brwinowie z dnia 20 

grudnia 2022 r. (RM0006.821.2023). 

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Adam Adamczyk, Marta Bartos, Zbigniew Bartosik, Aldona Górniak, Andrzej Guzik, 

Małgorzata Jabłońska, Barbara Koralewska, Dariusz Krzemiński, Małgorzata Kucharska, 

Karol Kühn, Zbigniew Kurządkowski, Paweł Nyc, Adrianna Olczak, Sławomir Rakowiecki, 

Michał Segit, Firmin Słojewski, Marek Winiarski, Maciej Żukowski 

NIEOBECNI (3) 

Lidia Iwoła, Grzegorz Matysiak, Rafał Wysocki 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Sławomir Rakowiecki stwierdził, że uchwała została przez 

Radę Miejską podjęta jednogłośnie. 

 

6.3. uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego obszaru położonego we 

wsi Moszna-Parcela i Moszna-Wieś oraz we wsi Krosna-Wieś, gm. Brwinów 

(RM0006.828.2023). 

 

Kierownik Referatu Planowania Przestrzennego Iwona Grzybczyk-Kostrzewska omówiła 

projekt uchwały, wraz z przesłankami do jego podjęcia. Zgłosiła również pisarską 

autopoprawkę. 

 

Pozytywną opinię Komisji Inwestycji, Gospodarki Komunalnej i Finansów przedstawił Radny 

Zbigniew Bartosik. 

 

Przewodniczący Sławomir Rakowiecki przystąpił do głosowania nad treściami 

poszczególnych uwag zgłoszonych do projektu planu: 

Głosowano w sprawie: 

załącznik nr 2 uwaga 1.1 jako nieuwzględniona.  

Wyniki głosowania 

ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 

Marta Bartos, Zbigniew Bartosik, Aldona Górniak, Andrzej Guzik, Małgorzata Jabłońska, 

Barbara Koralewska, Dariusz Krzemiński, Małgorzata Kucharska, Karol Kühn, Zbigniew 

Kurządkowski, Adrianna Olczak, Sławomir Rakowiecki, Michał Segit, Firmin Słojewski, 

Marek Winiarski, Maciej Żukowski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Adam Adamczyk, Paweł Nyc 

NIEOBECNI (3) 

Lidia Iwoła, Grzegorz Matysiak, Rafał Wysocki 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Sławomir Rakowiecki stwierdził, że rozpatrzenie uwagi  

w sposób zaproponowany przez Burmistrza zostało zatwierdzone. 

 

Głosowano w sprawie: 

załącznik nr 2 uwaga nr 1.2 nieuwzględniona. 
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Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Adam Adamczyk, Marta Bartos, Zbigniew Bartosik, Aldona Górniak, Andrzej Guzik, 

Małgorzata Jabłońska, Barbara Koralewska, Dariusz Krzemiński, Małgorzata Kucharska, 

Karol Kühn, Zbigniew Kurządkowski, Paweł Nyc, Adrianna Olczak, Sławomir Rakowiecki, 

Michał Segit, Firmin Słojewski, Marek Winiarski, Maciej Żukowski 

NIEOBECNI (3) 

Lidia Iwoła, Grzegorz Matysiak, Rafał Wysocki 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Sławomir Rakowiecki stwierdził, że rozpatrzenie uwagi  

w sposób zaproponowany przez Burmistrza zostało zatwierdzone jednogłośnie. 

 

Głosowano w sprawie: 

uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego obszaru położonego we wsi 

Moszna-Parcela i Moszna-Wieś oraz we wsi Krosna-Wieś, gm. Brwinów (RM0006.828.2023) 

wraz z autopoprawką. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Adam Adamczyk, Marta Bartos, Zbigniew Bartosik, Aldona Górniak, Andrzej Guzik, 

Małgorzata Jabłońska, Barbara Koralewska, Dariusz Krzemiński, Małgorzata Kucharska, 

Karol Kühn, Zbigniew Kurządkowski, Paweł Nyc, Adrianna Olczak, Sławomir Rakowiecki, 

Michał Segit, Firmin Słojewski, Marek Winiarski, Maciej Żukowski 

NIEOBECNI (3) 

Lidia Iwoła, Grzegorz Matysiak, Rafał Wysocki 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Sławomir Rakowiecki stwierdził, że uchwała została przez 

Radę Miejską podjęta jednogłośnie. 

 

6.4. rozpatrzenia ponownie uchwalonego wniosku sołectwa Kanie, dotyczącego przeznaczenia 

środków funduszu sołeckiego w 2024 r. (RM0006.822.2023). 

 

Przewodnicząca Komisji Rolnictwa i Środowiska, Aldona Górniak poinformowała,  

że komisja pozytywnie zaopiniowała ten projekt uchwały. 

 

Pozytywną opinię Komisji Inwestycji, Gospodarki Komunalnej i Finansów przedstawił Radny 

Zbigniew Bartosik. 

 

Głos zabrał Radny Zbigniew Bartosik wskazując, że wskazana procedura pokazuje pewną 

rozbieżność pomiędzy tym, czego wymaga się w zakresie procedury od sołtysa, a tym,  

że wymaga się przeprowadzenia zebrania i złożenia wniosku w sprawie funduszu sołeckiego  

w ciągu 7 dni, gdzie już samo zwołanie zebrania zgodnie ze statutem sołectwa jest na 7 dni 

przez planowanych zebraniem sołeckim. Czyli niemożliwością jest jednoczesne wypełnienie 

zaleceń statutu i ustawy. Jednocześnie radny wyraził chęć poparcia projektu uchwały, jeśli 

Burmistrz dotrzyma swojego zobowiązania złożonego na komisji, że mieszkańcy Kań, przez 

niedopełnienie obowiązków przez sołtysa, nie będą stratni. 
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Burmistrz Arkadiusz Kosiński przedstawił zarys prawny i tryb procedowania dotyczący tej 

sytuacji. Jednocześnie podtrzymał zobowiązanie, że większa część planów funduszu sołeckiego 

w Kaniach zostanie zrealizowana ze środków Urzędu Gminy Brwinów oraz Ośrodka Kultury. 

 

Głos zabrał Radny Michał Segit chcąc uzmysłowić radnym, jak i mieszkańcom, że jedynym 

rozwiązaniem w tej sytuacji bez narażania się na negatywne konsekwencje ze strony Wojewody 

jest przyjęcie uchwały w proponowanym brzmieniu, a nad sytuacją na przyszłość pochylić się 

podczas przeglądania nowo proponowanego statutu sołectwa. 

 

Głos zabrał mieszkaniec Kań dziękując Panu Burmistrzowi i Radnym za zobowiązania, które 

padły na sesji, że przez błędy sołtysa społeczeństwo Kań nie będzie ponosić z tego tytułu kary. 

Zapewniając przy tym, że podział środków z funduszu był przez mieszkańców przemyślany  

i uwzględnia niezbędne potrzeby. 

 

Głosowano w sprawie: 

rozpatrzenia ponownie uchwalonego wniosku sołectwa Kanie dotyczącego przeznaczenia 

środków funduszu sołeckiego w 2024 r. (RM0006.822.2023). 

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Adam Adamczyk, Marta Bartos, Zbigniew Bartosik, Aldona Górniak, Andrzej Guzik, 

Małgorzata Jabłońska, Barbara Koralewska, Dariusz Krzemiński, Małgorzata Kucharska, 

Karol Kühn, Zbigniew Kurządkowski, Paweł Nyc, Adrianna Olczak, Sławomir Rakowiecki, 

Michał Segit, Firmin Słojewski, Marek Winiarski, Maciej Żukowski 

NIEOBECNI (3) 

Lidia Iwoła, Grzegorz Matysiak, Rafał Wysocki 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Sławomir Rakowiecki stwierdził, że uchwała została przez 

Radę Miejską podjęta jednogłośnie. 

 

6.5. zmiany uchwały w sprawie określenia szczegółowego trybu i harmonogramu opracowania 

dokumentu pn. „Strategia Rozwoju Gminy Brwinów do roku 2030”, w tym trybu konsultacji 

(RM0006.819.2023). 

 

Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych i Porządku Publicznego, Adrianna Olczak 

poinformowała, że komisja pozytywnie zaopiniowała ten projekt uchwały. 

 

Pozytywną opinię Komisji Inwestycji, Gospodarki Komunalnej i Finansów przedstawił Radny 

Zbigniew Bartosik. 

 

Głosowano w sprawie: 

zmiany uchwały w sprawie określenia szczegółowego trybu i harmonogramu opracowania 

dokumentu pn. „Strategia Rozwoju Gminy Brwinów do roku 2030”, w tym trybu konsultacji 

(RM0006.819.2023). 

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 
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Adam Adamczyk, Marta Bartos, Zbigniew Bartosik, Aldona Górniak, Andrzej Guzik, 

Małgorzata Jabłońska, Barbara Koralewska, Dariusz Krzemiński, Małgorzata Kucharska, 

Karol Kühn, Zbigniew Kurządkowski, Paweł Nyc, Adrianna Olczak, Sławomir Rakowiecki, 

Michał Segit, Firmin Słojewski, Marek Winiarski, Maciej Żukowski 

NIEOBECNI (3) 

Lidia Iwoła, Grzegorz Matysiak, Rafał Wysocki 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Sławomir Rakowiecki stwierdził, że uchwała została przez 

Radę Miejską podjęta jednogłośnie. 

 

6.6. zmiany Gminnego programu osłonowego w zakresie transportu osób niepełnosprawnych 

ze spektrum autyzmu na zajęcia integracyjne i terapeutyczne na rok 2023 (RM0006.823.2023). 

 

Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych i Porządku Publicznego, Adrianna Olczak 

poinformowała, że komisja pozytywnie zaopiniowała ten projekt uchwały ale ze zmianą, która 

była wynikiem złożonego wniosku przez Radnego Marka Winiarskiego. Zmiana dotyczy 

wysokości odpłatności liczonej w procentach, od wysokości miesięcznego kosztu transportu 

przypadającego na osobę. Zmiana jest z wysokości 20% na 15%, czyli tak jak było to 

dotychczas. 

 

Przewodniczący Sławomir Rakowiecki zwrócił się do Burmistrza Arkadiusza Kosińskiego 

czy przyjmie wniosek komisji jako autopoprawkę do projektu uchwały. 

 

Burmistrz Arkadiusz Kosińskie nie wyraził zgody na ww. autopoprawkę i zawnioskował, 

aby Rada głosowała złożony wniosek. 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 

wykreślić w całości w § 1 zmianę dotyczącą § 4 ust. 5. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 3, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Adam Adamczyk, Zbigniew Bartosik, Aldona Górniak, Andrzej Guzik, Małgorzata Jabłońska, 

Barbara Koralewska, Dariusz Krzemiński, Małgorzata Kucharska, Karol Kühn, Paweł Nyc, 

Sławomir Rakowiecki, Michał Segit, Firmin Słojewski, Marek Winiarski, Maciej Żukowski 

PRZECIW (3) 

Marta Bartos, Zbigniew Kurządkowski, Adrianna Olczak 

NIEOBECNI (3) 

Lidia Iwoła, Grzegorz Matysiak, Rafał Wysocki 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Sławomir Rakowiecki stwierdził, że wniosek uzyskał 

większość.  

 

Głosowano w sprawie: 

zmiany Gminnego programu osłonowego w zakresie transportu osób niepełnosprawnych ze 

spektrum autyzmu na zajęcia integracyjne i terapeutyczne na rok 2023 (RM0006.823.2023). 

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 
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Adam Adamczyk, Marta Bartos, Zbigniew Bartosik, Aldona Górniak, Andrzej Guzik, 

Małgorzata Jabłońska, Barbara Koralewska, Dariusz Krzemiński, Małgorzata Kucharska, 

Karol Kühn, Zbigniew Kurządkowski, Paweł Nyc, Adrianna Olczak, Sławomir Rakowiecki, 

Michał Segit, Firmin Słojewski, Marek Winiarski, Maciej Żukowski 

NIEOBECNI (3) 

Lidia Iwoła, Grzegorz Matysiak, Rafał Wysocki 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Sławomir Rakowiecki stwierdził, że uchwała została przez 

Radę Miejską podjęta jednogłośnie. 

 

6.7. przyjęcia Gminnego programu osłonowego w zakresie transportu osób niepełnosprawnych 

ze spektrum autyzmu na zajęcia integracyjne i terapeutyczne na rok 2024 (RM0006.824.2023). 

 

Wniosek o zmianę projektu uchwały złożył Radny Marek Winiarski w treści dot.” zmienić w 

programie w § 4 wysokość odpłatności powyżej 100% z 20% na 15%.” 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 

zmienić w programie w § 4 wysokość odpłatności powyżej 100% z 20% na 15%. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 3, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Adam Adamczyk, Zbigniew Bartosik, Aldona Górniak, Andrzej Guzik, Małgorzata Jabłońska, 

Barbara Koralewska, Dariusz Krzemiński, Małgorzata Kucharska, Karol Kühn, Paweł Nyc, 

Sławomir Rakowiecki, Michał Segit, Firmin Słojewski, Marek Winiarski, Maciej Żukowski 

PRZECIW (3) 

Marta Bartos, Zbigniew Kurządkowski, Adrianna Olczak 

NIEOBECNI (3) 

Lidia Iwoła, Grzegorz Matysiak, Rafał Wysocki 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Sławomir Rakowiecki stwierdził, że wniosek uzyskał 

większość. 

 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia Gminnego programu osłonowego w zakresie transportu osób niepełnosprawnych ze 

spektrum autyzmu na zajęcia integracyjne i terapeutyczne na rok 2024 (RM0006.824.2023). 

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Adam Adamczyk, Marta Bartos, Zbigniew Bartosik, Aldona Górniak, Andrzej Guzik, 

Małgorzata Jabłońska, Barbara Koralewska, Dariusz Krzemiński, Małgorzata Kucharska, 

Karol Kühn, Zbigniew Kurządkowski, Paweł Nyc, Adrianna Olczak, Sławomir Rakowiecki, 

Michał Segit, Firmin Słojewski, Marek Winiarski, Maciej Żukowski 

NIEOBECNI (3) 

Lidia Iwoła, Grzegorz Matysiak, Rafał Wysocki 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Sławomir Rakowiecki stwierdził, że uchwała została przez 

Radę Miejską podjęta jednogłośnie. 
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6.8. podwyższenia kryterium dochodowego dla osób, dzieci i uczniów objętych wieloletnim 

rządowym programem „Posiłek w szkole i w domu” na lata 2024-2028 oraz zasad zwrotu tych 

wydatków RM0006.825.2023). 

 

Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych i Porządku Publicznego, Adrianna Olczak 

poinformowała, że komisja pozytywnie zaopiniowała ten projekt uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: 

podwyższenia kryterium dochodowego dla osób, dzieci i uczniów objętych wieloletnim 

rządowym programem „Posiłek w szkole i w domu” na lata 2024-2028 oraz zasad zwrotu tych 

wydatków RM0006.825.2023). 

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Adam Adamczyk, Marta Bartos, Zbigniew Bartosik, Aldona Górniak, Andrzej Guzik, 

Małgorzata Jabłońska, Barbara Koralewska, Dariusz Krzemiński, Małgorzata Kucharska, 

Karol Kühn, Zbigniew Kurządkowski, Paweł Nyc, Adrianna Olczak, Sławomir Rakowiecki, 

Michał Segit, Firmin Słojewski, Marek Winiarski, Maciej Żukowski 

NIEOBECNI (3) 

Lidia Iwoła, Grzegorz Matysiak, Rafał Wysocki 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Sławomir Rakowiecki stwierdził, że uchwała została przez 

Radę Miejską podjęta jednogłośnie. 

 

6.9. ustanowienia w gminie Brwinów wieloletniego programu osłonowego „Posiłek w szkole  

i w domu” na lata 2024-2028 (RM0006.826.2023) 

 

Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych i Porządku Publicznego, Adrianna Olczak 

poinformowała, że komisja pozytywnie zaopiniowała ten projekt uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: 

ustanowienia w gminie Brwinów wieloletniego programu osłonowego „Posiłek w szkole i w 

domu” na lata 2024-2028 (RM0006.826.2023). 

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Adam Adamczyk, Marta Bartos, Zbigniew Bartosik, Aldona Górniak, Andrzej Guzik, 

Małgorzata Jabłońska, Barbara Koralewska, Dariusz Krzemiński, Małgorzata Kucharska, 

Karol Kühn, Zbigniew Kurządkowski, Paweł Nyc, Adrianna Olczak, Sławomir Rakowiecki, 

Michał Segit, Firmin Słojewski, Marek Winiarski, Maciej Żukowski 

NIEOBECNI (3) 

Lidia Iwoła, Grzegorz Matysiak, Rafał Wysocki 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Sławomir Rakowiecki stwierdził, że uchwała została przez 

Radę Miejską podjęta jednogłośnie. 
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6.10. wyrażenia zgody na nabycie przez gminę Brwinów od Skarbu Państwa – Krajowego 

Ośrodka Wsparcia Rolnictwa, nieruchomości położonej w miejscowości Moszna-Wieś gmina 

Brwinów (działka nr ew. 313/13) (RM0006.827.2023). 

 

Radny Zbigniew Bartosik przekazał w imieniu Komisji Inwestycji, Gospodarki Komunalnej 

i Finansów pozytywną opinię do projektu uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: 

wyrażenia zgody na nabycie przez gminę Brwinów od Skarbu Państwa – Krajowego Ośrodka 

Wsparcia Rolnictwa, nieruchomości położonej w miejscowości Moszna-Wieś gmina Brwinów 

(działka nr ew. 313/13) (RM0006.827.2023). 

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Adam Adamczyk, Marta Bartos, Zbigniew Bartosik, Aldona Górniak, Andrzej Guzik, 

Małgorzata Jabłońska, Barbara Koralewska, Dariusz Krzemiński, Małgorzata Kucharska, 

Karol Kühn, Zbigniew Kurządkowski, Paweł Nyc, Adrianna Olczak, Sławomir Rakowiecki, 

Michał Segit, Firmin Słojewski, Marek Winiarski, Maciej Żukowski 

NIEOBECNI (3) 

Lidia Iwoła, Grzegorz Matysiak, Rafał Wysocki 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Sławomir Rakowiecki stwierdził, że uchwała została przez 

Radę Miejską podjęta jednogłośnie. 

 

6.11. nadania nazwy drodze wewnętrznej, położonej w miejscowości Żółwin gmina Brwinów 

(Winogronowa) (RM0006.829.2023) 

 

Przewodnicząca Komisji Rolnictwa i Środowiska, Aldona Górniak poinformowała,  

że komisja pozytywnie zaopiniowała ten projekt uchwały. 

Radny Zbigniew Bartosik przekazał w imieniu Komisji Inwestycji, Gospodarki Komunalnej 

i Finansów pozytywną opinię do projektu uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: 

nadania nazwy drodze wewnętrznej, położonej w miejscowości Żółwin gmina Brwinów 

(Winogronowa) (RM0006.829.2023). 

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Adam Adamczyk, Marta Bartos, Zbigniew Bartosik, Aldona Górniak, Andrzej Guzik, 

Małgorzata Jabłońska, Barbara Koralewska, Dariusz Krzemiński, Małgorzata Kucharska, 

Karol Kühn, Zbigniew Kurządkowski, Paweł Nyc, Adrianna Olczak, Sławomir Rakowiecki, 

Michał Segit, Firmin Słojewski, Marek Winiarski, Maciej Żukowski 

NIEOBECNI (3) 

Lidia Iwoła, Grzegorz Matysiak, Rafał Wysocki 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Sławomir Rakowiecki stwierdził, że uchwała została przez 

Radę Miejską podjęta jednogłośnie. 
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7. Sprawy wniesione i wolne wnioski 

 

Głos zabrał Radny Zbigniew Bartosik, w związku z rozpoczętymi pracami budowlanymi.  

Na ul. Piłsudskiego są objazdy i utrudnienia, jak długo potrwa realizacja tej inwestycji. 

 

Udzielając odpowiedzi Burmistrz Arkadiusz Kosiński poinformował, że zgodnie z umową 

te prace powinny być skończone do końca listopada. Tylko, że tam jest realizowane 

odtworzenie masy asfaltowej, więc jeśli się okaże że warunki atmosferyczne będą 

niesprzyjające, to położenie tej warstwy nastąpi w terminie późniejszym, tyle że do tego czasu 

droga będzie przejezdna. 

 

Głos zabrał Radny Marek Winiarski odnośnie zbliżających się świąt a przejezdność przez 

Rynek w Brwinowie, czy do tego czasu zostaną zakończone prace i zostanie przywrócony ruch 

przez Rynek. 

 

Głos zabrał Burmistrz Arkadiusz Kosiński, prace budowlane zostały już zakończone jak  

i również został położony nowy asfalt i zostało jedynie wykonanie oznakowania poziomego, 

ale ze względu na warunki atmosferyczne nie można nakładać farby. Zgodnie  

z rozporządzeniem nie możemy otworzyć do użytku drogi, która nie będzie miała oznaczeń 

poziomych. 

 

Głos zabrała Radna Barbara Koralewska dziękując pracownikom Urzędu oraz 

Burmistrzowi za bardzo sprawne zorganizowanie akcji związanych z wyborami, które miały 

miejsce 15 października. 

 

8. Zamknięcie sesji 

 

Przewodniczący Sławomir Rakowiecki zamknął posiedzenie LXIX Sesji Rady Miejskiej 

w Brwinowie. 

 
 
 

 

 
 

 

 
 

 

 
 

 

 
 

 

 
 

 

 
 

 

 
 

 

 
 

Przygotował: Łukasz Dybała 


